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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 31 mai 2018, ora 1500 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

din 12, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui.  

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, VATAVU TITI. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 228 din 24.05.2018 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 31 mai 

2018, ora 1500, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului unui consilier local. 

2. Proiect de hotărâre privind modificarea componenței nominale a unei comisii de 

specialitate. 

3. Proiect de hotarare privind revocarea Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 

15/27.04.2018 privind trecerea unui imobil din domeniul public al comunei Rebricea, județul Vaslui, 

în domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui si a Hotararii Consiliului local al comunei 

Rebricea, nr. 16/27.04.2018 privind darea în folosință gratuită a terenului în suprafață de 14103 mp 

aparținând domeniului privat al comunei Rebricea, județul Vaslui, situat în intravilanul satului 

Draxeni, către Parohia Draxeni, pentru construcția unui complex social filantropic destinat 

categoriilor de persoane vulnerabile. 

4. Proiect de hotarare privind acordarea mandatului special reprezentantului comunei Rebricea 

in vederea exprimarii votului in Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară de 

utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, 

Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

5. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada iunie – august 

2018. 

6. Interpelari si raspunsuri. 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
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În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

Înainte de a trece la primul punct înscris pe ordinea de zi, secretarul comunei împreună cu 

membrii Consiliului local constată că locul pe care se afla domnul Uncrop Constantin, membru din 

partea Partidului Național Liberal, era liber, deși inițial se afla în sala de ședințe la momentul în care 

s-a făcut prezența. Se solicită o pauză pentru clarificarea situației. Doamna secretar l-a căutat în 

incinta sediului primăriei Rebricea dar domnul Uncrop Constantin nu a fost găsit. Contactat telefonic, 

dl. Uncrop Constantin a spus că nu își dorește să facă parte din Consiliul local Rebricea, acesta fiind și 

motivul pentru care a părăsit sala de ședințe, precizând că în cel mai scurt timp va înștiința partidul 

din care face parte că au intervenit probleme de ordin personal. 

Doamna secretar propune trecerea la punctul 3 înscris pe ordinea de zi, deoarece primele două 

proiecte de hotărâre nu pot fi dezbătute având în vedere că domnul Uncrop Constantin trebuia să fie 

validat în funcția de consilier local. 

Președintele de ședință supune la vot noua ordine de zi și propune trecerea direct la punctul 3. 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, noua ordine de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la punctul 3 înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind revocarea 

Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 15/27.04.2018 privind trecerea unui imobil 

din domeniul public al comunei Rebricea, județul Vaslui, în domeniul privat al comunei 

Rebricea, județul Vaslui si a Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 16/27.04.2018 

privind darea în folosință gratuită a terenului în suprafață de 14103 mp aparținând domeniului 

privat al comunei Rebricea, județul Vaslui, situat în intravilanul satului Draxeni, către Parohia 

Draxeni, pentru construcția unui complex social filantropic destinat categoriilor de persoane 

vulnerabile.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind revocarea Hotararii 

Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 15/27.04.2018 privind trecerea unui imobil din 

domeniul public al comunei Rebricea, județul Vaslui, în domeniul privat al comunei Rebricea, 

județul Vaslui si a Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 16/27.04.2018 privind 

darea în folosință gratuită a terenului în suprafață de 14103 mp aparținând domeniului privat 

al comunei Rebricea, județul Vaslui, situat în intravilanul satului Draxeni, către Parohia 

Draxeni, pentru construcția unui complex social filantropic destinat categoriilor de persoane 

vulnerabile.  

  

 DISCUTII: 

 Domnul primar spune că acest proiect a fost inițiat ca urmare a adresei primite de la Ministerul 

Educației Naționale prin care se pune în vedere faptul că proiectul grădiniței cu 2 grupe Draxeni încă 

este de actualitate, este declarat eligibil și urmează să intre la finanțare. La data adoptării celor două 

hotărâri, s-a discutat despre posibilitatea ca acest proiect sa fie finanțat și astfel era iminentă revocarea 

cu toate că și proiectul pe care urma să-l implementeze părintele Macsim avea impact social. Se va 

avea în vedere ca din suprafața totală 1,41 ha, o parte să fie alocată și parohiei Draxeni pentru 

continuarea proiectului social. Prin adresa de la minister am fost înștiințați că, construcția nu va mai 

avea 3 grupe ci doar 2 grupe. Considerăm binevenită finanțarea deoarece prin revenirea claselor I-IV 

de la Tufeștii de Jos la Draxeni, în școala Draxeni va rămâne la dispoziție o sală care va avea un 

laborator de informatică. 
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➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind revocarea 

Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 15/27.04.2018 privind trecerea unui 

imobil din domeniul public al comunei Rebricea, județul Vaslui, în domeniul privat al 

comunei Rebricea, județul Vaslui si a Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 

16/27.04.2018 privind darea în folosință gratuită a terenului în suprafață de 14103 mp 

aparținând domeniului privat al comunei Rebricea, județul Vaslui, situat în intravilanul 

satului Draxeni, către Parohia Draxeni, pentru construcția unui complex social filantropic 

destinat categoriilor de persoane vulnerabile. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

2. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind acordarea mandatului special 

reprezentantului comunei Rebricea in vederea exprimarii votului in Adunarea Generală a 

Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare 

cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind acordarea mandatului special 

reprezentantului comunei Rebricea in vederea exprimarii votului in Adunarea Generală a 

Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare 

cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

  

 DISCUTII: 

 Domnul primar spune că pentru implementarea proiectelor pentru alimentare cu apă, primăriile 

trebuie să adere la o asociație de utilitate publică, insă este rușinos să soliciți aderarea la Asociația 

pentru dezvoltare intercomunitară și să nu te prezinți la ședințele acesteia, acesta fiind și cazul UAT 

Comuna Blăgești. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind acordarea 

mandatului special reprezentantului comunei Rebricea in vederea exprimarii votului in 

Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice 

pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si 

orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă, 

pentru perioada iunie – august 2018. 

  

 NU SUNT DISCUȚII LA ACEST PUNCT 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă, pentru perioada iunie – august 2018. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  4. Interpelari si raspunsuri. 

  Domnul primar îi informează pe domnii consilieri că pe data de 5 iunie 2018 va avea loc 

evenimentul „Elevi de nota 10”, iar cu această ocazie îi invită pe membrii Consiliului local să ia parte 

la această manifestare. Ca în fiecare an vor fi prezenți membri ai Fundației Prietenie din Franța, iar ca 

invitați speciali vor fi Andrei Păunescu și Ioan Chiriac. 

 Domnul consilier Zaharia Ionel consideră că firma de pază își depășește din atribuții, în sensul 

că într-o seară aceștia au venit în satul Sasova și din ordinul viceprimarului ar fi luat în “șuturi” 

persoanele care stăteau în stația de microbuz.  

Domnul viceprimar spune că stația este distrusă din cauza acelor persoane și că s-au făcut 

demersuri pentru identificarea și tragerea la răspundere a acestora. Probabil ca domnul Zaharia este 

puțin supărat, motivat de faptul că din grupul de tineri care își petrec timpul liber in stație face parte și 

fiul dânsului. Precizează că, acest loc nu este destinat pentru distracție cu muzică dată la maxim și 

ideal ar fi ca adolescenții să se întâlnească pe terenul de sport pentru a-și consuma energia desfășurând 

activități sportive. 

 Domnul primar spune că au fost furate și din ornamentele (vasele cu flori) de-a lungul 

drumului județean. 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune că și la Rateșu-Cuzei stația de autobuz amplasată în fața 

locuinței lui Horhotă Gică a devenit loc de distracție pentru adolescenți, doar că aici se întâmplă și 

lucruri mai puțin normale în sensul că își dau întâlnire fete cu băieți. Dimineața stația este plină de 

ambalaje diverse. Domnul Horhotă a sesizat postul de poliție cu privire la acest aspect dar nu s-a luat 

nicio măsură. 

 Domnul viceprimar spune că, în calitate de consilier local, toți membrii Consiliului local pot 

lua atitudine implicându-se în rezolvarea acestor situații și ideal ar fi ca sesizările să fie aduse la 

cunoștință de dumnealor și nu de alți membri ai comunității. 

 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
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         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                   SECRETAR,  

               Consilier, Vatavu Titi                                                        p. Onu Alina – Elena  


